



建地旅遊有限公司

CITIWORLD HOLIDAYS SDN BHD (Co. No.821829-X) (KPL:5636)

No. 16-1, Jalan 6/18A, Taman Mastiara, Off Jalan Ipoh, 51200 Kuala Lumpur.

Tel 03. 6259 8333 Fax 03. 6241 2533 Email info@citiworld.com.my

TOUR CODE: CTWXMN/SWA08

8天7晚厦门*客家土楼*潮汕之旅

第一天 吉隆坡→厦门

(晚餐)

齐集于吉隆坡国际机场，乘搭国际航班飞往“华侨故乡”之称的厦门。接着参观【黄道周纪念馆】和【金銮湾海滩】。前往世界上最美的马拉松赛道 - 【黄金海岸环岛路】观光，续前往【会展中心】，厦门会展中心主体建筑如玉腾飞的大雕，启航的巨轮，是厦门 21 世纪再创辉煌的新标志。

第二天 厦门 永定 漳州

(早/午/晚餐)

早餐后，前往永定土楼，位于中国东海沿海的福建龙岩市永定县，是世界独一无二的神奇的山区民居建筑，是中国古建筑的一朵奇葩。参观【土楼民俗村】，【振成楼】，【富裕楼】，【奎聚楼】，【如升楼】等，随后驱车前往漳州。抵达后，参观【威震阁】，是当地著名古城楼，始建于明朝。俗称“八卦楼”，有驱邪扶正，形成一方风水之意。晚餐后，前往【小商品夜市】自由逛街购物，那里琳琅满目的本土小商品任君随意选购。

第三天 漳州 潮州

(早/午/晚餐)

早餐后，外观【中国女排基地】，是中国女排队员亲切的称之为“娘家”，女排荣誉征战的起点。续游览著名的【百花村一条街】，观赏品种繁多的各类花木，据说宋代理学家朱熹的后裔于明朝时期迁来此地，世代以种花为生。随后，乘搭专车前往潮州，参观【韩文公祠】，为纪念唐代文学家、潮州刺史韩愈而建。游览建于唐代的【开元寺】始建于唐朝的古老寺庙，寺内存有各代文物，是一组较完整的唐代宫殿式四合院建筑群及远眺【湘子桥】- 中国著名四大古桥之一，开启式的桥梁为中国首创。【广济门城楼】，潮州古城保存最完好的古建筑，始建于明朝，是一座具有 600 多年历史的古城楼。

第四天 潮州 澄海 汕头

(早/午/晚餐)

早餐后，前往观看【北阁佛灯】及前往乘搭【三轮车】游览潮州著名的【牌坊街】及【甲第巷】，尽情去感受潮州古街小巷的古城风韵！随后，乘搭专车前往汕头，途中游览【澄海陈慈簧故居】，宏伟壮观的建筑规模，中西合璧的建筑艺术，古老的潮汕民俗，典雅的旧日风情，是潮汕文化的一个缩影，也是中国罕见的规模宏大的侨居建筑，被誉为“岭粤小皇官”、“岭南第一侨宅”。抵达汕头后，游览【人民广场】，是中国第一个经济特区 - 汕头市的标志性建筑，在此可远观汕头市政府，感受特区气息及【石炮台】，是广东省规模较大，保存得完好的古代海防军事设施之一，是清代粤东的主要海防建筑。

第五天 汕头

(早/午/晚餐)

早餐后，前往参观建于清朝嘉庆年间的【老妈宫】，老妈是潮汕人对海神妈祖的尊称。为汕头开埠前最早的建筑，也是早期潮人华侨回来寻根的标志及游览【中山公园】，是汕头市现存最早、最大的公园，以孙中山先生为名。续前往参观【龙泉岩寺】，是汕头著名的寺庙，依山而建，登临山顶，汕头的美景尽收眼底！随后前往游览【海滨长廊】及前往【华侨新村步行街】自由逛街购物，那里是纪念著名侨乡而建的步行购物街。

第六天 汕头 东山 厦门

(早/午/晚餐)

早餐后，驱车前往东山岛，素有“东海绿洲”之美誉，是福建省重点旅游区。明朝在此地修建的【铜山古城】，几经战争洗礼，如今雄风依存，城楼宏伟壮观。【关帝庙】距今 600 多年，为海外关帝庙的祖庙，每年进香者络绎不绝。最为一绝的是“天下第一石”【风洞石】，其奇妙之处就在于它前后左右重量平衡机佳，大风吹来时，石体左右晃动，但倾斜到一定角度就不会再动了，故称“风洞石”。随后，乘车返回厦门。

第七天 厦门

(早/午/晚餐)

早餐后，前往【鼓浪屿】参观，鼓浪屿原名园沙洲、圆洲仔，因海西南有海蚀洞受浪潮冲击，声如擂鼓，明朝雅化为今名。参观【菽庄花园】，菽庄依海建园，海藏园中，傍山为洞，垒石补山。【钢琴博物馆】，是中国唯一专门展示各国名古钢琴的专业博物馆。游览【龙头商业街】鼓浪屿的主要商业街，随后参观【南普陀寺】，是闽南乃至全国闻名的寺院，背依秀奇群峰，面临碧澄海港，风景绝佳。

第八天 厦门→吉隆坡

(早/午餐)

早餐后，游览前往参观【惠和石雕园林】，欣赏惠安女舞蹈表演等。午餐后，送往国际机场乘搭国航班带着美丽的回忆飞返吉隆坡，结束您愉快的旅途。



备注：行程秩序如有更改，均以当地接待单位安排为准



建地旅遊有限公司

CITIWORLD HOLIDAYS SDN BHD (Co. No.821829-X) (KPL:5636)

No. 16-1, Jalan 6/18A, Taman Mastiara, Off Jalan Ipoh, 51200 Kuala Lumpur.

Tel 03. 6259 8333 Fax 03. 6241 2533 Email info@citeworld.com.my

TOUR CODE: CTWXMN/SWA08

8DAYS 7NIGHT XIAMEN**8D7N /HAKKA TULOUC/CHAOSHAN

DAY 01 KUALA LUMPUR→XIAMEN (D)

Assemble at KLIA International Airport for a pleasant flight to Xiamen. Located at the southeast coast of China, Xiamen is a tourist city of Fujian Province famous for its attractive seascape. Upon arrival, visit **Huangdao Zhou Memorial** and **Huandao Road** and Overlook **Kinmen Islands**, the most beautiful seaside road in Xiamen and where you can take far view at Kimen. After distance view the **Exhibition Center** – the NO.2 big exhibition center in Asia and NO.3 in the world, which is a emblematical building in Xiamen.

DAY 02 XIAMEN ⇄ YONGDING ⇄ ZHANGZHOU (B/L/D)

After breakfast, proceed to Yongding. As the hinterland of China's two special economic zones, Xiamen and Shantou, Yongding County is located in the southwest of Fujian Province, bordering Zhangzhou of the "Minnan golden triangle" to the east and Meizhou of Guangdong Province to the west. Visit **Clay Tower Folk Village**, **Zhencheng Clay Tower**, **Enriched Clay Tower**, **Kuiju Clay Tower** and **Rusheng Clay Tower**, Yongding Hakka Earth, one of ancient Chinese architectural won-ders, is listed in the world's residential construction with its unique characteristics. Continue by coach to Zhangzhou. Upon arrival, visit **Weizhen Pavillion**, dates form Ming Dynasty, owns the best "Fengshui". Tonight free for shopping at **Night Market**.

DAY 03 ZHANGZHOU ⇄ CHAOZHOU (B/L/D)

After breakfast, a glimpse of **The China Female Volleyball Training Camp**, **Baihua Village Street**. After that, travel by coach to **Chaozhou**, is located in the north of the delta of the Hanjiang River, which flows through the city. It was originally named Chaozhou - literally "Tide Prefecture" - in the Sui Dynasty. Upon arrival, visit **Hanwen Ancestral Temple**, **Kaiyuan Temple**, **Chaozhou Guangji Men City Tower** and overview **Xiangzi Bridge**.

DAY 04 CHAOZHOU ⇄ CHENGHAI ⇄ SHANTOU (B/L/D)

After breakfast, visit **North Court Buddha Light**. Next you will enjoy a **Trishaw Ride** through the **Chaozhou Memorial Arch Street** and **Jia Di Street** After visit the Chen Cihong's Former Residence , named "the royal palace" and "the NO.1 Overseas Chinese Building in South of Guangdong", which is a very big and beautiful building. Where you can learn more about Chaoshan's culture. After proceed to **Shantou** by coach. Upon arrival, visit **People's Square**, the city plaza of Shantou, where you can feel the beauty of the first Special Economic Zone of China and visit the **Rock Canner Park**.

DAY 05 SHANTOU (B/L/D)

After breakfast, visit the **Mazu Temple**, is one of the earliest and a emblematical building in Shantou, also the place that overseas Chinese pursue their roots and visit **Sun Yat-sen's Memory park**. Next visit the **Longquan Rock Temple** (Dragon Spring Rock Temple), is a famous temple in Shantou, where you can get a bird's-eye view of Shantou and Haibin Corridor. After free shopping at **Overseas Chinese Business Street**.

DAY 06 SHANTOU ⇄ DONGSHAN ⇄ XIAMEN (B/L/D)

After breakfast, proceed to Dongshan by coach, visit **Mt.Copper Ancient City**, **Guandi Temple** and **Pneumatic Rock Scenic**, is one of the famous scenic spots in Fujian Province. Continue proceed to Xiamen by coach.

DAY 07 XIAMEN (B/L/D)

This morning, visit a private garden **Suzhuang Garden**, **Piano Musuem**, **Gulang Island** and **Head Dragon Business Street**– it is honored as "The Music Island" quite a lively, relaxed and clean place. Next, visit **South Putuo Temple**, it was first built during the Tang Dynasty and was destroyed in the warfare during the Ming Dynasty. During the reign of Qing Emperor Kangxi, it was rebuilt into a Buddhist Temple.

DAY 08 XIAMEN→KUALA LUMPUR (B/L)

After breakfast, visit **Huihe Stone Carving Park** and enjoy the Ladies of Hui'an Dance Performance. After lunch, you will be transferred to airport for your return flight to Kuala Lumpur.



P/S : The final order of itinerary will follow the local operator's arrangement